
 

 

                         Z Á P I S 
z 15. jednání Výboru pro dopravu ze dne 12. 3. 2024 

Dne 12. 3. 2024 se uskutečnilo jednání Výboru pro dopravu zřízeného 

Zastupitelstvem města Karlovy Vary 

Místo jednání: Dopravní podnik Karlovy Vary, a. s., Sportovní 1, Karlovy Vary  

Doba jednání: jednání bylo zahájeno v 15:00 hodin a skončeno v 16:30 hodin. 

Přítomni:   Mgr. Hana Žáková, Petr Dohnal,  Jaroslav Hrdlička,  Dis., Bc. Petr Vrba,  
                           Martin Jícha, Jan Fikrt, Vlastimil Lepík  
 

Host:         Ing. Lukáš Siřínek, místopředseda představenstva pověřený řízením  

                            Společnosti Dopravní podnik Karlovy Vary, a. s. 

 

Omluveni:    

Nepřítomni:   

Program:              

1. Zahájení 

2. Městská hromadná doprava, Karlovarská karta, plnící stanice  
3. Různé 

 
1. Zahájení 

Jednání výboru zahájila  jeho předsedkyně  Mgr. Hana Žáková. V úvodu přivítala členy výboru 

na zasedání Výboru pro dopravu.   

Schválení programu 
 

Předsedkyně výboru Mgr. Hana Žáková požádala přítomné o  připomínky či doplnění 

k navrženému programu.  Žádná připomínka či doplnění nebyla vznesena. 

Usnesení 

Výbor dopravy schválil  program svého 15. jednání. 

pro:  Mgr. Hana Žáková, Petr Dohnal,  Jaroslav Hrdlička,  Dis., Bc. Petr Vrba,                           

Martin Jícha, Vlastimil Lepík, Jan Fikrt 
 

proti: -  zdržel se: -  nehlasoval: -  

                                  Usnesení bylo přijato. 

2. Městská hromadná doprava, Karlovarská karta, plnící stanice´ 

Ing. Lukáš Siřínek, místopředseda představenstva pověřený řízením společnosti  Dopravní 

podnik Karlovy Vary, a. s. v úvodu seznámil přítomné se situací spojenou se smlouvou o 

závazku veřejné služby, kterou dopravce uzavřel s Karlovarským krajem a Statutárním 

městem Karlovy Vary jako skupinou orgánů.  

Autobusy zakoupené krajem byly předány dopravcům.  

  

Dopravní podnik zapůjčuje velkokapacitní autobusy  Karlovarskému kraji do vyřešení nákupu 

větších autobusů. 



 
 

 

   

 

Otázka jaké autobusy budou nakoupeny, a to i v návaznosti na jejich pohon,  je věcí Krajského 

úřadu.  

Bylo dořešeno i odbavování cestujících. 

15 000 spojů zajišťuje dopravce pro linkovou dopravu a 900 pro městskou hromadnou 

dopravu. 

Počáteční nedostatky (bylo řešeno více než 150 změn jízdních řádů) a připomínky cestujících 

z počátku roku jsou postupně řešeny a v současné době je jejich četnost minimální.  

 

Otázka výstavby plnicích stanic je také postupně řešena. Je zprovozněna nová stanice na 

Chebské ulici, posílena plnicí stanice v Chebu  a v Sokolova. Další stanice bude v dubnu 

otevřena v obci Velká Hleďsebe.  

 

Změnila se délka pobytu návštěvníků, což představuje úbytek tržeb v MHD. Počet držitelů 

Karlovarské karty je 15 let cca stejný.  

 

 

3. Různé 

 

V diskuzi p. Ing. Siřínek zodpovídal dotazy členů komise týkající se: 

- zápůjčky autobusů Karlovarskému kraji, na téma financování, kdy uvedl, že zápůjčka  

je prováděna za úhradu, 

- řidičů je v současné době dostatek, zbývá obsadit  pouze 8 míst na Chebsku, 

- parkoviště spravovaná DPKV jsou trvale vysoce obsazené 

- DPKV chce být partnerem města při výstavbě a provozování parkovacích domů, protože 

ve vazbě na provozování parkovišť a parkovacích automatů  lze s městem jako 

partnerem regulovat parkování ve městě, 

- výstavba dalších plnicích stanic je řešena se společností  INNOGY, která zvažuje pouze 

výstavu v Kraslicích, 

- otázka propojení Karlovarské karty a karty sloužící k odbavování cestujících v linkové 

dopravě je velmi složitá, a zatím toto nelze propojit.  

- jízdné v linkové dopravě bylo navýšeno, cena je srovnána pro všechny. Jednorázové 

jízdné by nemělo být  prioritou, bylo by dobré motivovat cestující k používání linkové a 

také městské hromadné dopravy.  

 
 

Závěrem předsedkyně výboru poděkovala přítomným za účast a připomněla termín příštího 

jednání Výbor dopravy zastupitelstva města Karlovy Vary.  

 

 

 

Zapsala:  Mgr Hana Žáková, 
Předsedkyně Výboru dopravy    _______________ 
 
 
 

Zapsala: Hana Opletalová - tajemnice výboru            
Dne: 12. 3. 2024 


